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 : גדי אלפסי
 פותח את הישיבה. 

 
להגיע   הקושי  למרות  למועצה  שהקדשת  הזמן  על  תודה  הדרך.  בהמשך  בהצלחה  בטט,  למירב  ברכות 

פעם בחודש. מירב תרמה רבות למליאה בעיקר בנושאי תכנון ובנושאים שקשורים    נאות חובב מירושלים עד  
 למשרד הכלכלה.  

 
  : דיון

 
 דיווח .1

 דיווח ראש המועצה  .1.1
 

 אלפסי:  יגד
 בעניין הארנונה.  עם תעש  הסכם פשרה

₪ למטר.    12-13אג' למטר ל  10פערים בין    לגבי תעריפים ושימוש בקרקע.  נחתם הסכם בעניין הארנונה.
 הוצאה קבועה גדולה מאוד. ב  , מדוברדונם 50,000 -כיוון שמדובר בסדר גודל של כ

 .ומתן תחת ועדת ערר שנים של משא 4כמעט   לאחר, פשרה הוצג במליאה, ואושרההסכם 
מודל של חיוב לשנים הבאות בהתאם  והוסכם על  על השנים שעברו,    ₪  ןמיליו  7המועצה קיבלה כמעט  

 לבינוי. 
 

 התנדבות לחקלאות 
דצמבר   ליובחודש  יצאה  רוח    םהמועצה  על  להודות  הזדמנות  זו  עזה.  בעוטף  קטיף  של  התנדבות 

 ההתנדבות. 
רוח,   שעבר  בבאותה  בהשתתפות    התקיים שבוע  דם.  תרומות  של  התרמה  ויום  המועצה  חלק  עובדי 

 מעובדי המפעלים. 
 

 אישור פרוטוקולים .2
 

 27.11.2023מיום  10/2023מישיבת מליאת המועצה אישור תמצית והחלטות  .2.1
 

 : אלפסיגדי 
 מבקש לאשר.

 
 
 
 

 
 
 

ישיבת מליאה שלא מן המניין בנושא דיון ואישור דוח הכספי ובדוח המבוקר אישור תמצית    .2.2
 . 2022לשנת 

 
 : גדי אלפסי

 מבקש לאשר.
 

 
 

  

 

  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 
 

 

 



 

 

 דניאל שקד.הגב'  –אישור עבודה נוספת 
כמדריכת פילאטיס    הלוחם עובדת בבית    במועצה,דניאל שקד מנהלת לשכת מנכ"ל, בנוסף לעבודתה  

 נדרשת לאישורכם.  כשעה בשבוע.
 מבקש להצביע 

 
 

 
 
 

 
 

 . הננעל הישיבה
 16:55שעה: 

 
 

 

_______ __________       _______ _________ 
 יוסי מלכה               ד"ר גדי אלפסי, עו"ד    
 מנכ"ל המועצה                          ראש המועצה        
 

 
 
 
 
 
 
 

 : העתקים
 .משתתפים
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  מאושר פה אחד. החלטה:
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


